

Title (en)

Identification card.

Title (de)

Identifikationskarte.

Title (fr)

Carte d'identification.

Publication

**EP 0011684 A2 19800611 (DE)**

Application

**EP 79103186 A 19790829**

Priority

DE 2838795 A 19780906

Abstract (en)

[origin: US4298217A] The application discloses an identity card consisting of a plurality of layers, of which the cover layers are highly transparent films and the layers of the card core are films of moderate to low transparency, as a result of added pigment. One core layer carries information, which can be read directly, if desired, above a security print, while the other core layer has an additional security marking, such as a guilloche print, a marking which can be read optically only with the aid of a special lamp, or a piece of magnetic tape. All the layers consist of polymers which can be fused together to form a laminate which is fused together like a monolithic block and which does not have any interfaces which allow a mechanical, thermal or chemical separation.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Identifikationskart (10) aus mehreren Schichten (1,2,3,4), von denen die Abdeckschichten (1,2) aus stark transparenten Folien und die Schichten (3,4) des Kartenkerns aus Folien von mittlerer bis schwacher Transparenz bestehen. Die Schichten (3,4) sind durch Pigmentzusatz matt eingefärbt. Die Schicht (3) trägt direkt lesbare Informationen, gegebenenfalls über einem Sicherheitsdruck, während die Schicht (4) ein zusätzliches Sicherungsmerkmal (6), wie einen Guilloche-Druck, ein optisch nur mit Hilfe einer Lampe auslesbares Merkmal oder ein Stück eines Magnetbandes aufweist. Alle Schichten bestehen aus miteinander verschmelzbaren Polymeren, beispielsweise Polyamiden, Polyvinylchlorid oder dgl., die nach dem Kaschieren unter einem Druck von 9.8 bis 20 bar bei Temperaturen von 353° bis 452°K einen zu einem Block verschmolzenen Verbund bilden, der keine mechanische, thermische oder chemische Auf trennung begünstigenden Zwischenflächen aufweist.

IPC 1-7

**B42D 15/02; G09F 3/02**

IPC 8 full level

**B32B 27/00** (2006.01); **B42D 15/02** (2006.01); **B42D 15/10** (2006.01); **B42D 25/00** (2014.01); **B42D 25/455** (2014.01); **B44F 1/12** (2006.01);  
**G09F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B42D 25/00** (2014.10 - EP US); **B42D 25/23** (2014.10 - US); **B42D 25/36** (2014.10 - US); **B42D 25/455** (2014.10 - EP US);  
**B42D 25/465** (2014.10 - US); **B42D 25/382** (2014.10 - EP US); **B42D 25/387** (2014.10 - EP US); **B42D 25/46** (2014.10 - EP US);  
**B42D 2033/04** (2022.01 - EP); **B42D 2033/06** (2022.01 - EP); **B42D 2033/20** (2022.01 - EP); **B42D 2035/02** (2022.01 - EP);  
**B42D 2035/06** (2022.01 - EP); **B42D 2035/08** (2022.01 - EP); **B42D 2035/24** (2022.01 - EP)

Cited by

DE3208204A1; EP0064782A3; EP0145473A3; US10391807B2; EP0013418B1; EP2209653B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**US 4298217 A 19811103**; AT E2409 T1 19830315; CA 1130337 A 19820824; DE 2838795 A1 19800320; DE 2964726 D1 19830317;  
EP 0011684 A2 19800611; EP 0011684 A3 19800625; EP 0011684 B1 19830209; ES 245438 U 19810216; ES 245438 Y 19810716;  
ES 253248 U 19810216; ES 253248 Y 19810816; JP S5537398 A 19800315

DOCDB simple family (application)

**US 7073779 A 19790829**; AT 79103186 T 19790829; CA 334457 A 19790827; DE 2838795 A 19780906; DE 2964726 T 19790829;  
EP 79103186 A 19790829; ES 245438 U 19790906; ES 253248 U 19801001; JP 11360679 A 19790906